

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մ. Բ. Բալկ. Պոլիանալիտիկ ֆունկցիայի ֆակտորիզացիայի մասին մեկուսացված եզակիության շրջակայքում	389
Ա. Ա. Չուբարյան. Ասույթների դասական հաշվում արտածումների որոշ նորմալ տեսքի և բարդության բնութագրերի մասին	398
Բ. Վ. Գրիգորյան. Պտտման տիրույթներում հարմոնիկ ֆունկցիաների միակության մասին	410
Դ. Ա. Նդինջիկյան. Հիշողություն ունեցող զրաֆ-սխեմաների միջոցով սահմանված ալգորիթմների որոշ ֆորմալ պատկերացումների մասին	414
Ռ. Ռ. Բեջանյան. Դիսկրետ ժամանակով անվերջափանի պատահական ստացիոնար պրոցեսների արագ խառնման մասին	435
Վ. Գ. Վերդիև. Անբնդհատ ֆունկցիաների լավագույն մոտարկման դեպքում կետերի մարսիմալ շեղման խտության մասին	445
Ռ. Օ. Նազարյան. Իրական պարզ կիի խմբերի փոքրագույն վերլուծությունները	455

С О Д Е Р Ж А Н И Е

<i>М. Б. Балк.</i> О факторизации полианалитической функции в окрестности ее изолированной особой точки	389
<i>А. А. Чубарян.</i> О некоторой нормальной форме и сложностных характеристиках выводов в классическом исчислении высказываний	398
<i>Б. В. Григорян.</i> О единственности гармонических функций в области вращения	
<i>Т. А. Эдинжиклян.</i> О некоторых формальных представлениях алгоритмов, определяемых граф-схемами с памятью	410 414
<i>Р. Р. Беджанян.</i> О быстром перемешивании бесконечномерных случайных стационарных процессов с дискретным временем	435
<i>В. Г. Вердиев.</i> О плотности множества точек максимального отклонения при наилучшем приближении непрерывных периодических функций	445
<i>Р. О. Назарян.</i> Минимальные разложения простых вещественных групп Ли	455

C O N T E N T S

<i>M. B. Balk.</i> Factorization of a polyanalytic function in the vicinity of an isolated singularity	389
<i>A. A. Chubartan.</i> On a normal form deductions and the characterization of deduction complexity in propositional calculus	398
<i>B. V. Grigorian.</i> On the uniqueness of harmonic functions in the domains of revolution	410
<i>D. A. Edinjiklian.</i> On some formal representations of algorithms defined by graph schemes with memory	414
<i>R. R. Bedjanian.</i> On rapid mixing of infinite dimensional random stationary processes with discrete time	435
<i>V. G. Verdiev.</i> On the density of points of maximal deviation under best approximation of the continuous functions	445
<i>R. O. Nazarian.</i> The minimal decompositions of real simple Lie groups	455